
Referat d. 31/01 – 2022  
 
 
Til stede. Vicky, Annette, Søren, Sigurd.  Gitte. 
 
Godkendelse af referat. 
Referat fra d. 29. november. Godkendt.  
 
Facebook  
Vi vil forsøge at åbne op for Facebook gruppen med en prøve periode på 3 måneder så afdelingens 
beboer kan skrive og lave opslag i gruppen.  
Annette laver oplæg til retningslinjer.  
 
Banko  
Udsættes et par måneder grundet de høje smittetal.  
 
Tilbud til renovering af grønne områder  
Da vi står overfor at skal renovere en stor del af vores grønne områder, har vi fået et tilbud fra    
M. Vang på en del af renoveringen, som vi godkendte, med et par smårettelser.  
 
Nyt fra Almen-Bo 
Seminar kystvejens kursuscenter i Grenå 25 – 26 marts er udsat til efteråret. Grundet de høje 
smittetal.  
 
Ejendomsskatter  
Vi har desværre fået en ret stor stigning på vores ejendomsskat. Dette skyldes at vi tidligere fik 
fradrag for forbedringer, dette fradrag frafalder efter 30 år efter opførelse af byggeriet af afsnit 1.  
Almen-Bo organisations bestyrelse har besluttet at give afdelingen et tilskud i indeværende år. Vi 
må derfor forvente en huslejestigning i de kommende år.  
 
Nyt om Corona  
Alle restriktioner ophører fra tirsdag.  
Selskabslokaler må derfor igen åbnes for arrangementer.  
7 februar åbner Almen-Bo for personlig og telefonisk betjening mandag – torsdag 09 – 15 
Lukket for telefonisk og personligbetjening mellem kl. 12 – 13.   
 
Dødsfald  
Erling Sørensen  
Har siddet i hovedbestyrelsen, har været meget aktiv i boligbevægelsen  
 
Evt.  
Udendørs belysning.  
Der var et spørgsmål om udendørs (julelys) kan man have dem hele året, eller kan vi lave nogle 
regler. Vicky undersøger om der er nogle regler på området. 



De nye lamper der opsættes, er meget skarpe, der undersøges om man kan dæmpe eller sætte 
noget varmere lys i.  
Næste møde d. 28/2 - 2022 


